



CIF-IFC Announces Mark Pearson as Executive Director

FOR IMMEDIATE RELEASE
(Version française ci-dessous)

December 5, 2019, Mattawa, Ontario – The Canadian Institute of Forestry/Institut forestier du Canada (CIF-IFC) is pleased to announce the appointment of Mark Pearson as Executive Director, effective January 6, 2020.

“After thoughtful consideration, the CIF-IFC would like to warmly welcome Mark Pearson to the team,” says Luc M. Rainville, CIF-IFC President.

With over 20 years of executive-level experience in Canada’s Public Service, Pearson’s leadership and strategic thinking will ensure effective engagement with the current membership while inspiring confidence and pride for future members to join the CIF-IFC.

“Mark is uniquely qualified to advance the knowledge, skills, sections and networks for our membership and help strengthen the Institute and Canada’s forest sector,” noted Rainville.

For more information about Mark Pearson, please see his biography the Institute’s website: www.cif-ifc.org/governance/

Formed in 1908, the CIF-IFC is the national voice of forest practitioners and many others with a professional interest in forestry. The Institute’s 19 sections strive to provide national leadership in forestry, promote competency among forestry professionals, and foster public awareness of Canadian and international forestry issues.

-30-

MEDIA CONTACT:

Luc M. Rainville

President

Canadian Institute of Forestry/Institut forestier du Canada (CIF-IFC)

media@cif-ifc.org



L'IFC-CIF annonce la nomination de Mark Pearson au poste de directeur général

POUR DIFFUSION IMMÉDIATE

Le 5 décembre 2019, Mattawa (Ontario) - L'Institut forestier du Canada / Canadian Institute of Forestry (IFC-CIF) est heureux d'annoncer la nomination de Mark Pearson au poste de directeur général à compter du 6 janvier 2020.

« Suite à de considérations bien réfléchies, l'équipe de l'IFC-CIF souhaite chaleureusement la bienvenue à Mark Pearson », déclare Luc M. Rainville, président de l'IFC-CIF.

Le leadership et la réflexion stratégique de M. Pearson, qui possède plus de 20 ans d'expérience au niveau exécutif dans la fonction publique du Canada, assureront un engagement efficace auprès des membres actuels tout en inspirant confiance et fierté aux futurs membres désireux de rejoindre l'IFC-CIF.

« Mark est particulièrement qualifié pour faire progresser les connaissances, les compétences, nos sections, les réseaux de nos membres et aider à renforcer l'Institut et le secteur forestier du Canada », a souligné M. Rainville.

Pour plus d'informations sur Mark Pearson, veuillez consulter sa biographie sur le site Web de l'Institut : www.cif-ifc.org/fr/rencontrez-le-bureau-de-direction/

Fondé en 1908, l'IFC-CIF est le porte-parole national des professionnels forestiers et de nombreux autres professionnels intéressés par la foresterie. Les 19 sections de l'Institut s'efforcent d'assurer un leadership national en foresterie, de promouvoir les compétences des professionnels forestiers et de sensibiliser le public aux enjeux forestiers canadiens et internationaux.

-30-

CONTACT AVEC LES MÉDIAS :

Luc M. Rainville

Président

Institut forestier du Canada / Canadian Institute of Forestry (IFC-CIF)

media@cif-ifc.org

Voice of Forest Practitioners / La voix des professionnels de la forêt

Canadian Institute of Forestry/Institut forestier du Canada

c/o The Canadian Ecology Centre, P.O. Box 99 – 6905 Hwy. 17 West, Mattawa, ON P0H 1V0
Tel: 705-744-1715 • Fax: 705-744-1716 • E-mail: admin@cif-ifc.org • Web site: www.cif-ifc.org